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Vragen van het lid Hachchi (D66) aan de staatssecretaris van Infrastructuur en 
Milieu over de voortgang van het Single European Sky (SES) (ingezonden 
7 november 2012). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van de resolutie in het Europees Parlement1 over de 
voortgangsrapportage van het project Single European Sky en de bewuste 
voortgangsrapportage2? 

Vraag 2
Wat is uw reactie op de door het Europees Parlement aangenomen resolutie 
en de voortgangsrapportage? 

Vraag 3
Kunt u ingaan op de aanbevelingen van Eurocontrol die uitgelicht worden op 
pagina 3 en 4 van de voortgangsrapportage en die ingaan op de Nederlandse 
situatie? 

Vraag 4
Wat is de status van het Functional Airspace Block waar Nederland bij 
betrokken is (i.c. FABEC)? Hoe ver is deze implementatie gevorderd in de 
andere deelnemende landen? 

Vraag 5
Deelt u de mening dat met het SES-project belangrijke stappen op het terrein 
van duurzaamheid worden gezet en economische winst geboekt kan worden? 

Vraag 6
Is het waar dat Nederland geen voorloper in Europa is wat betreft de 
implementatie van SES? 

Vraag 7
Kunt u toezeggen dat dit een prioritair dossier voor u gaat worden, gezien de 
enorme besparingen die SES kan opleveren voor de economie en het milieu? 

1 http://www.europarl.europa.eu/sides/getDoc.do?type=REPORT&reference=A7-2012-
0254&language=EN#title1

2 http://eur-lex.europa.eu/LexUriServ/LexUriServ.do?uri=COM:2011:0731:FIN:NL:PDF
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Vraag 8
Welke maatregelen gaat u nemen om de implementatie in Nederland en de 
rest van Europa te versnellen?

Tweede Kamer, vergaderjaar 2012–2013, Vragen 2


